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STICHTING PLATFORM ISRAEL 
Samenwerkingsverband van organisaties van Nederlanders in Israel 

 
VERSLAG VERGADERING 22.04.2001 in het Platform kantoor te Tel-Aviv. 

 
Aanwezig:  

Ajalah:    Philip Staal  
Beth Joles:   Judith Millul, Jacques Richter 
Beth Juliana:   Barend Elburg 
Elah:    Gila Kidar, Gidi Peiper 
Instituut geschiedenis:  Ya’acov Yannay 
Instituut oorlogstegoeden: Avraham Roet 
IOH    Baruch Bar-Tel, Ies Tropp 
Jad Davids:   Bob Engelsman 
Stipendium Fonds:  Ze’ev de Levie 
Wezencomite WO II:  Shimon de Winter 
Adviseur:   Yossi Dotan 
Financieel Controller:  Bennie Leezer 
Projectmanager:  Ronnie Polak  
Gasten:    Rob van der Heijden (voorzitter SMO) 

Fred Ensel (vice voorzitter SMO) 
Jacques Noach (accountant Mazars) 

Afwezig met bericht: 
Ajalah:   Berthie Nachbahr (in Nederland voor Ajalah aangelegenheden) 
Beth Juliana:  Benno Bonnewit (vacantie) 

Voorzitter vergadering:  Avraham Roet 
Notuliste:   Chris Bonfeel 
 
 
Opening en mededelingen 
 
Avraham opent de vergadering en heet de Nederlandse gasten welkom. 
Deze vergadering is belegd op verzoek van het SMO en zal, met ieders instemming, op de band worden 
opgenomen. 
 
Rob van der Heijden noemt een drietal punten waarover hij wil spreken. 
1. Stand van zaken m.b.t. de afwikkeling van de Maror uitkeringen. 
2. Positie van de Helpdesk Israel 
3. De positie van de voorzitter SPI als bestuurslid SMO. 
 
 
1.  Rob v.d.Heijden geeft cijfermatig de stand van zaken Maror uitkeringen weer 
 
Tot 17.4. zijn er wereldwijd ca. 30,000 aanvragen bij Maror ontvangen. 
Het totale aantal geverifieerde aanvraagformulieren bedraagt 24,500. Hiervan werden er 15,600 positief 
beschikt, slechts 122 negatief beschikt en 8,400 nog niet beschikt. 
Uitbetaald is aan 13,400 personen: 8,900 belanghebbenden en 2,600 plaatsvervangers. 
Van de 19,200 volledig bevonden aanvragen in Nederland zijn er 11,400 uitbetaald, in Israel zijn er al 1,800 
uitgekeerd van de 2,100 positief beschikten. Kortom er is in de afgelopen maanden al heel veel goed werk 
verzet, maar we zijn er nog lang niet. 
 
 
 
 

Archief Philip Staal
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2. Positie van de Helpdesk Israel  
 
Rob v.d.Heijden schetst de gebeurtennissen van de afgelopen maanden m.b.t Helpdesk Israel 
Het probleem is de formele positie van de helpdesk Israel. SPI geeft richting aan de werkwijze van Helpdesk 
Israel. De gelden van Minfin (voorschot fl. 400,000), die aan SPI door SMO werden doorgesluisd, konden 
niet worden verantwoord. 
SMO heeft getracht helderheid te krijgen over de aanwending van het voorschot, maar heeft geen openheid 
gevonden. Zij kregen de indruk niet welkom te zijn. Om toch verantwoording aan Minfin te kunnen geven 
heeft SMO aan accountants van Mazars verzocht een onderzoek in te stellen. 
De conclusie van Mazars luidde dat het SMO bestuur op geen enkele wijze verantwoording kan nemen voor 
de financiele gang van zaken van Helpdesk Israel. 
Daarom is in de laatste SMO vergadering besloten de Helpdesk Israel te realloceren. 
 
Fred EnseI: in december 2000 is de begroting Helpdesk met fl. 1,5 miljoen vastgesteld, waarna Minfin een 
voorschot van fl. 400,000 betaalde. 
Daarbij werd om een nadere onderbouwing gevraagd. Mazars controleerde en concludeerde, waarna Minfin 
nu van mening is dat het voorschot van fl. 400,000 onrechtmatig is besteed, d.w.z. niet uitsluitend besteed 
aan de Helpdesk. 
De plaats van de Helpdesk is onjuist. Deze opereert onder verantwoordelijkheid van SPI maar dat behoort 
onder verantwoordelijkheid van SMO te zijn. Minfin wil orde en opheldering in deze zaken. 
Naar Nederlandse maatstaven zijn de bestuursleden in Nederland hoofdelijk aansprakelijk. 
De financiele positie van Platform is zorgwekkend, technisch failliet. 
 
Avraham merkt op dat interne gegevens door Mazars, tegen de duidelijke afspraak in, aan het SMO zijn 
doorgegeven. 
Vervolgens verzoekt Avraham de vergadering te schorsen en de Nederlandse gasten de vergadering tijdelijk 
te verlaten, opdat het SPI bestuur zich intern kan beraden over hetgeen wij zojuist gehoord hebben. 
 

De vergadering wordt geschorst. 
 

Avraham vraagt Philip waar hij staat in deze en waarom er niets bekend is over de laatste SMO 
vergadering. 
Philip: zegt binnen SPI totaal onwetend te zijn en onwetend te worden gehouden. Hij heeft de laatste tijd 
genoeg gezegd en is niet serieus genomen. 
 
Barend: het is ongehoord dat een accountant een conceptrapport instuurt en dat de opdrachtgever 
conclusies trekt en besluiten neemt zonder het weerwoord van de gecontroleerde op het concept. Het is 
ongehoord dat de SMO hier dit rapport citeert. Stelt voor dit duidelijk te zeggen. 
 
Baruch: Het bestuur SMO wist wat er aan de hand was maar nam geen verantwoordelijkheid. Hun bezoek 
aan Israel in januari was op dat moment niet gewenst en duidt op slecht bestuur. Al deze maanden is er niets 
gedaan, wel zijn er accountants gestuurd. Hij vindt dat het bestuur SMO heeft gefaald als bestuurders. 
 
Bennie: Het SMO staat voor ogen om een machtspositie in te nemen t.a.v. Helpdesk Israel. – “Hoe snel 
kunnen we de Helpdesk Israel uit handen van Avraham Roet nemen”. 
Op de door Yossi geformuleerde tussenoplossing is niet gereageerd. SPI heeft goed en open met Mazars 
samengewerkt, de gegevens zijn gebruikt om een negatief plaatje te laten zien. 
Hij is teleurgesteld in de directeur van Maror en in Philip Staal, penningmeester SMO. 
 
Yossi: de manier van handelen van de accountant is niet in orde. Er wordt gesproken over ‘rapport’ en niet 
‘conceptrapport’. SPI is meer niet in orde, het produceerde nog geen geen financiele rapporten.  
Wel zijn er sinds de rapportering van Mazars door SPI belangrijke goede dingen gedaan. 
 
Gidi: vraagt of het eigenlijk statutair mogelijk is dat SMO de Helpdesk Israel sluit. 
Hij oppert de SMO-leden voor te stellen af te treden. 
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Avraham zegt niet voor chantage te wijken. Alle geld is besteed aan de WOII doelen. 
 
Bob, Ies: wat willen wij? Afbreken of een redelijk compromis zoals Yossi’s voorstel – schade vermijden. Het 
voorstel op tafel leggen, laten zij het afkappen. 
 
Avraham: deze mensen zijn niet gekomen voor Yossi’s voorstel. 
 
Philip: als er van het begin af aan een onderbouwd budget was geweest, was deze situatie niet ontstaan. 
Barend: Ieder is hier vrijwillig, we zijn door onze organisaties benoemd en kunnen door niemand anders 
worden afgezet.Zaak op de spits drijven. 
 
Judith: Er is gezegd ‘wie betaalt, die bepaalt’. Wat gebeurt er als wij ermee ophouden? 
Uitbetalingen, Maror en KPMG gaan door. Kamer II en Kamer III bestaan nog niet. 
 
Shimon: feitelijk ziet de SMO het  SPI al enkele maanden als een bende zwendelaars. 
Barend: Avraham had een bepaalde visie: alles rond WOII in Israel onder 1 dak van Platform. Het was 
enkelen, waaronder mij, al lang duidelijk dat dat financieel en organisatorisch niet juist was. Het heeft (te) 
veel moeite en tijd gekost om de begroting naar activiteiten uitgesplitst te krijgen. Bovendien mogen allen 
bedenken dat dit alles gebeurde met een duidelijk lagere prioriteit dan het voortduwen van het hoofddoel 
vanaf het sluiten van de overeenkomsten : de voortgang met de uitkeringen van WOII tegoeden. 
 
 

Na schorsing 
 
 
Barend: er is sprake van formele en principiele punten: 
Het bezoek en onderzoek van Mazars resulteerde in een conceptrapport, SPI gaf nog geen weerwoord. 
Het nemen van beslissingen op grond van conceptrapporten zonder weerwoord is voorbarig en onfatsoenlijk. 
Hierin is ook nog betrokken een intern rapport van Mazars aan SPI. Dat is helemaal onfatsoenlijk. 
 
Yossi: Conceptrapport met weerwoord is gebruikelijk, dit is de verdediging van de gecontroleerde naar de 
opdrachtgever. SPI heeft haar volledige medewerking gegeven aan Mazars en haar vertrouwen is beschaamd. 
Alle werk is voor onze doelgroep. Wij startten de Helpdesk in december terwijl er pas in januari geld kwam. 
Het is dan logisch dat andere gelden gebruikt worden om kosten te betalen van de Helpdesk, en de 
geldstromen niet separaat gehouden kunnen worden. Met het inhalen van hiaten in de organisatie worden 
snel vordeingen gemaakt. 
In de laatste SPI vergadering zijn de jaarstukken t/m 31/12/2000 besproken en goedgekeurd. 
Stelt voor met SMO tot een regeling te komen.Waren de gasten eerder gekomen, hadden ze een beter 
resultaat bereikt. Hij respecteert hun komst maar betreurt hun toon. 
 
Gidi: Yossi heeft het over techniek, ik over inhoud. Hij benadrukt dat het werk van ons allen is voor de 
doelgroep. De fl. 400,000 zijn gebruikt voor deze doelen, voor niets anders. 
Vraagt de gasten om hulp om dit te regelen op een בית שלום  manier. 
 
Ya’acov: ‘c’est le ton qui fait la musique’. De sfeer van u, zoals die op mij overkomt, zint me niet. 
 
Shimon: alsof SPI zwendelaars zijn. We zijn vrijwilligers, maken verre reizen, bezoeken Nederland, 
verwaarlozen onze zaken alleen om onze achterban te helpen. Er is hier nog nooit gesproken over 
vacatiegeld. Natuurlijk zijn er ook fouten gemaakt. We moesten beginnen uit het niets en zullen doorgaan. 
 
Baruch: ik wilde oorspronkelijk geen Helpdesk in Israel. Er was een bestaand hulpsysteem. We wilden 
vooral 2 woorden in het verdrag met de Nederlandse regering ‘menselijke manier’ en hebben geinvesteerd in 
deze zaak. 
 



  X  Ter goedkeuring Verslag goedgekeurd in vergadering d.d. …/…/… 
  

4

Bennie: Deel van het fl. 400,000 voorschot is gebruikt voor andere uitgaven: de werkgroep en Maror i.o. 
waarvoor veel kosten gemaakt zijn en nog nooit een cent ontvangen is. Corrigeert: de onderbouwing van 
begroting heeft SPI met Mazars gemaakt. 
Waar een wil is, is een weg. Er is niet gereageerd op het gestructureerde voorstel van Yossi. U heeft nooit 
een constructieve oplossing gezocht. 
 
Jacques Noach: het rapport is per luchtpost naar SPI gestuurd. 
In het onderzoek in opdracht van SMO is in alle openheid gewerkt. De afspraak was om het concept ter 
conclusie van feitelijke opmerkingen aan beide partijen te geven. Hierna zal de definitieve versie opgesteld 
worden. 
 
Fred Ensel: Wij, het SMO, kregen de afgelopen maanden de meest vreselijke dingen naar onze oren 
geslingerd. Heb avonden gewerkt aan de begroting SPI met Avraham. Dit is mij niet in dank afgenomen.  
Er is vanuit SMO alles geprobeerd om inzicht te krijgen in de cijfers. Dit is ons altijd onmogelijk gemaakt. 
Hij is al jaren bezig voor de Joodse zaak in Nederland en heeft er nooit een cent voor gekregen. 
 
Avraham: 2 accountantsbureau’s hebben de zaak bekeken: PricewaterhouseCoopers (Krakauer) en Mazars. 
(Noach en van Wersch). De laatsten stelden een conceptrapport op. 
Fred heeft in de SMO-vergadering gezegd dat SPI’s cijfers niet kloppen. Al het geld is gebruikt voor 
Holocaust-survivors. Onze reizen werden niet betaald, vele kosten, waaronder Fedex zijn door jullie nog niet 
betaald. Er is nog geen banken- en effecten stichting opgericht. 
Ruppert bedankte me voor hetgeen we doen. Het is eigenaardig dat we nu horen dat wij in ogen van Minfin 
niet deugen. SMO ondermijnt ons systematisch, in SPI bestaat hierover geen meningsverschil.  
 
Fred: heeft SPI vaak gevraagd het item rond de reiskosten te regelen, iedere vergadering van de werkgroep is 
gevraagd naar het budget, het is nooit ontvangen. In de laatste SMO vergadering heeft Ruppert klare taal 
gesproken: fl. 400,000 is onrechtmatig besteed. 
 
Bennie: het geld is tijdelijk gebruikt om andere kosten te betalen. Laten wij professioneel bijeen gaan zitten 
en dit in goede banen leiden. 
 
Rob: Nu pas! Maandenlang kregen we geen antwoord hierop. Dit vind ik beneden peil! 
 
Baruch: Budgeteren was een moeilijke zaak; schattingen – maar niemand had notie, ook de SMO niet – 
anders hadden we wel handleiding gekregen. Maror ging 4 december open, we waren organisatorsich klaar 
(een grote prestatie) maar financieel/organisatorisch bleven we achter. 
 
Rob: In de tot nog toe acht SMO vergaderingen, gaf Avraham nooit uitleg, integendeel we mochten ons er 
niet mee bemoeien. Het is schandalig om het tot op vandaag 22-4 te laten aankomen. 
 
Bennie: Stelt voor de emoties onder bedwang te houden. Een professionele en financiele ontwikkeling heeft 
tijd nodig. Slechts 2 maanden werkt SPI met een andere financiele structuur met uitleg en rapportage. Reeds 
eind maart is met Mazars gesproken over oplossingen. 
 
Barend: SPI is vooruitgehold met het bezig zijn met het centrale onderwerp “verdeling Maror-gelden” 
zonder aanwezigheid van administratieve en financiele infrastructuur. Dat wordt ingehaald. 
Nu is er : 
• Een goedgekeurd accountantsrapport t/m 31-12-00 
• Een begroting en onderbouwing 1-12-00 t/m 31-12-01 
• Een voorstel om de verhoudingen Helpdesk/SMO/Minfin te verbeteren. 
• Een procedure voor het behandelen kosten en verkrijgen van toestemming voor te maken kosten 

 
Jacques Richter.: stelt voor een commissie SMO/SPI te laten samenzitten. 
 
Philip: heeft vragen over het 1e accountantsrapport.  
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Dit is behandeld in de laatste SPI vergadering – er wordt hier nu niet verderop ingegaan. 
 
Bob: Schandalig! Betreurt de gang van zaken,  vraagt begrip voor elkaars standpunten 
Besloten (consensus SPI) wordt dat de deskundigen onder de aanwezigen zich over de financien 
beraden. 
 
Rob: We zullen kijken of we nog enkele stappen kunnen zetten. Maar na maanden is er geen begrip meer 
voor jullie standpunt. 
Het bestuur van SMO heeft in grote meerderheid maandag j.l. de positie en het fungeren van de voorzitter 
SPI in zijn bestuur aan de orde gesteld. Van het begin heeft Avraham een vreemde vergadercultuur: 
nauwelijks constructief, uiterst destructief. Gedurende de afgelopen periode zijn mensen en bestuursleden 
stelselmatig beschadigd en is de pers gemanipuleerd. SMO wordt ondermijnd op een systematische wijze. Er 
is sprake van grote schade aan SMO en het Joodse belang. 
 
3. De positie van de voorzitter SPI als bestuurslid SMO. 

 
Rob van der Heijden: Het bestuur SMO, met instemming van CJO en Minfin, verzoekt Avraham Roet 
zijn functie in het SMO bestuur onmiddelijk neer te leggen. 
Dit kan op een aantal manieren: hij gaat vrijwillig; SMO eist zijn aftreden; of Minfin ontslaat hem op 
zwaarwegende gronden. 
 
Bob: SPI is niet bereid om Avraham Roet te laten vallen. Hij heeft grote verdiensten, nu en in de 
toekomst. Zijn inzet is van eminent belang. SPI zal het risico nemen dat de Minister hem ontslaat.  
De SPI leden applaudiseren. 
 
Shimon: Voor hetgeen Avraham Roet en Philip Staal hebben gedaan, mogen jullie dankbaar zijn. 
 
Yossi: Ik vroeg me op weg hierheen af wat jullie boodschap was nadat de financiele aspecten in orde zijn 
gebracht. 
Vertelt uit de parsha van afgelopen Shabbat : Aharon de hoge priester offert met zijn zonen aan God. Twee 
zonen worden gedood door het vuur omdat zij niet de juiste intentie hadden. God eist dat degenen die hem 
naast staan, precies zo doen als voorgeschreven is. 
Rob moet gewend zijn om te werken met zijn opponenten.  
Avraham denkt anders dan anderen en kan de medebestuurders in de SMO niet overtuigen. 
Yossi meent dat de SMO niet zo goed werkt en verwachtte vandaag een uitleg waarom zovelen nog niet zijn 
uitbetaald. De Maror gelden zijn een heilige zaak voor SPI. Er is ook de kwestie van de dubbele bankkosten, 
vreemde privacyregels en er zijn nog geen concepten voor Kamer III. 
Yossi stelt aan de SMO voor om Avraham aan te houden als מצפון (geweten) en als מצפן (kompas). 
 
Rob: niemand zegt dat onze SMO optimaal loopt. Ik ben gewend aan oppositie maar een karaktervolle en 
integere. Hier gaat het om fundamentele criteria, Avraham loopt buiten ieder om en zoekt de media. 
 
Fred: zegt Avraham te respecteren, hij heeft zich enorm ingespannen. 
Nu zijn we in een nieuwe fase beland: er wordt geschoffeerd, beschimpt, er is een lek, de pers wordt 
geinformeerd, personen en hun families zijn beschadigd.  
Hij heeft 25 jaar zitting in Joodse besturen maar nog nooit zo iets meegemaakt. 
De SMO maakt fouten maar laten we de vuile was binnen houden. 
 
Baruch: vertelt over de screener die in het Pentagon de speeches van de President screende op reacties van 
links. Citeert Begin .ל.ז. : “Niet alles wat in de krant staat is waar”. 
We maken hier Avraham van vroeg tot laat en in de email mee. Hij is de initiatiefnemer van Platform. 
In ieder systeem moet je inleveren. Niet alle doelen bereik je en soms wordt er inbreuk gedaan op jouw 
integriteit. Avraham Roet is onze voorzitter. Zijn politiek is niet altijd aangenaam maar brengt wel wat op. 
Baruch stelt voor om de financiele zaken uit te zoeken alvorens definitieve beslissingen te nemen. 
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Barend: we zitten met elkaar in hetzelfde schuitje. Laten we het schip naar een veilige haven brengen. Maar 
u bent gekomen met ultimatieve eisen en dat gaat bij ons in het verkeerde keelgat. 
Ze’ev: Het probleem is dus dat Avraham de vuile Joodse was in een goise krant heeft gehangen. Er is 
verschil tussen de Nederlandse Joden en de Joden hier.  
Ook in SPI meent niet een ieder dat het goed was om naar de pers te gaan. Avraham maakt veel fouten maar 
doet veel meer goede dingen. Tot Avraham’s bestuursschorsing kunnen wij niet besluiten. 
 
Gidi: zegt medeverantwoordelijk voor het krantengebeuren te zijn. Een krant gooi je weg, dus is de schade 
niet zo groot. 
Hij stelt de SMO leden voor om af te treden. Laten we geen breuk tussen Nederland en Israel forceren. Aan 
alle kanten lekt het, alles is transparant. 
 
Shimon: Jullie kwaad – wij kwaad. Avraham is onze voorzitter, hiervoor zullen we voor vechten.  
 
Philip: we zitten op een verkeerd spoor. Ieder vecht voor de goede zaak. De vraag is kan je bestuurlijk goed 
functioneren? De sfeer is “als je dit niet doet, maak ik je kapot, ga ik naar de krant”. De SMO zegt - zo 
kunnen we niet besturen, daar passen we voor. 
 
Yossi: Laat in SMO allen aftreden en zich intern uitspreken. 
Rob: de punten zijn gerelateerd aan integer besturen – alleen daarover. 
Jacques R.: 90% van het SPI bestuur is het niet met u eens, wij zijn tegen uw beslissingen. 
 
Avraham: Dankt de SPI leden voor hun steun en vertrouwen in hem als SPI- en SMO bestuurslid. 
Hij zegt aldoor een basis van samenwerking met het Nederlandse Jodendom voor ogen te hebben gehad. Rob 
en Fred sturen het aan op een breuk tussen het Nederlandse en Israelische Jodendom en een breuk van het 
Nederlandse Jodendom intern. 
Wij allemaal zijn survivors en plaatsvervangers. We maken ons sterk voor deze zaak. 
SMO belegde eind maart een persconferentie, daarop heb ik gereageerd . Ik heb mijn eigen morele 
standaarden. Er zijn ook andere pulikaties, maar daar wordt niet over gesproken. 
Het loopt af met het Nederlandse Jodendom, laat alles binnen en ga niet naar buiten, dit is in Nederland 
gebruikelijk.- voor ons echter niet. Wij generen ons voor niets en niemand. 
SPI is een publieke stichting, wij geven verantwoording aan het publiek. Ik ben een gekozen lid van SMO en 
ben bewust de laatste keren niet op de vergadering geweest. 
Avraham: de Nederlands-Joodse samenwerking is noodzakelijk. Hij blijft ervoor staan dat deze 
samenwerking in stand blijft. Er wordt gewerkt met publiek geld. “Vacatiegelden” zijn tegen de principes 
van Joods vrijwilligerswerk. Er staat hier veel op het spel: blijft de Nederlands-Joodse gemeenschap bijeen? 
 
Rob: vraagt welk besluit nu precies is genomen? 
SPI besluit met 1 stem tegen (Philip Staal) dat Avraham Roet aanblijft als haar vertegenwoordiger in het 
SMO bestuur. 
 
Barend: wijst erop dat het zojuist beslotene zonder stemming en/of schorsching geschiedde. Roept op tot het 
maken van duidelijke afspraken. Noch SPI, noch Avraham, noch een ander sluit de deur voor enige 
constructieve oplossing maar ultimatieve eisen zijn daarvoor geen basis. 
 
Fred: wij vroegen om wijsheid. Niemand is uit op een breuk maar mensen zijn ernstig beschadigd. 
 
Yossi geeft in overweging op te houden energie te verspillen aan het wegwerken van een persoon. 
 
Rob concludeert:: 
• Het realloceren van de Helpdesk Israel, d.w.z. het weghalen onder de paraplu van SPI. 
• Opties die bijdragen meer helderheid te krijgen in de financien 
• Er is door SMO, met steun van CJO en Minfin, een besluit genomen.  

Rob vraagt dan ook: “Avraham Roet ben jij bereid jouw functie ter beschikking te stellen?” 
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Avraham: er is een onwerkbare situatie in SMO, dat is niet onze zaak als SPI. 
De brief van het CJO moet in zijn geheel worden gelezen. 
Ik zie geen enkele reden door een of ander persbericht af te treden, ik heb publiekrechtelijk goed gehandeld. 
 
Fred: Tot op heden is er geen heldere samenvating hoe het voorschot van fl. 400,000 is besteed. Dit behoort 
snel te worden uitgezocht. 
Het belang van de Helpdesk Israel is deze zodanig in te richten dat morgen de deur niet dicht kan. Met 
realloceren wordt bedoeld dat de betalingen van de gebeurtenissen in de Helpdesk op een rekenkundige 
manier verantwoord worden. Op een manier voor ons financieel doorgrondelijk, zodat SMO de 
eindverantwoordelijkheid voor de Helpdesk Israël, die bij de SMO ligt, op zich kan nemen. 
 
Yossi’s voorstel zal z.s.m. aan Fred en Rob worden gegeven met het verzoek aan hen hierop te reageren. 
 
Avraham sluit deze vergadering. 
 
De bandopname van deze vergadering is integraal uitgewerkt en afgedrukt. Deze afdruk ligt bij het bureau 
van Platform Israël ter inzage. 
 
Besluiten: 
 
1. SPI is niet bereid om Avraham Roet te laten vallen. Hij heeft grote verdiensten, in verleden, 

heden en in de toekomst. Zijn inzet is van eminent belang. SPI zal het risico nemen dat de 
Minister hem ontslaat.  

2. SPI besluit met 1 stem tegen (Philip Staal) dat Avraham Roet aanblijft als haar 
vertegenwoordiger in het SMO bestuur. 

3.  De Algemene Ledenvergadering van SPI zal plaatsvinden op 9 mei a.s. 




